
Vyjádření Předsednictva ČSR k článku uvedeném na portálu Seznam Zprávy dne 29.12.2022 

 

Vzhledem k opakovanému zkreslování událostí v  Českém svazu rychlobruslení v médiích, resp. dalších 

institucích uvádíme  níže pouze skutečná fakta k jednostranně vedenému obsahu článku zveřejněného 

na portálu Seznam Zprávy dne 29.12.2022,který je plný fabulací, lží či polopravd. 

1. Je pravdou, že dne 11.10.2022 (nikoli 12.10.)  si Policie ČR odvezla účetnictví ČSR. Do dnešního data 

nejsou svazu známy ani částečně výsledky vyšetřování. 

2. Není pravda, že by na programu Předsednictva ČSR, konaného dne 4.října 2022 byl na programu 

Předsednictva bod :“Návrh na vyloučení Libuši Steklé z ČSR. Z důvodu poškozování pověsti svazu“. 

Taktéž ani v zápise z tohoto Předsednictva, zapsaném sekretářem svazu J.Paříkem není o vyloučení L. 

Steklé nic psáno. Skutečností je, že je v zápise uvedeno  v části 4. Různé pod bodem e) : Projednat 

s právníkem další postup vůči L.Steklé v souvislosti s nevrácením auta (více k této problematice níže). 

Pozvánka i zápis jsou uloženy na svazu. 

3.  Co se týče uváděných  přemrštěných cen za ubytování na soustředění v Collalbu v roce 2020, tato 

záležitost je v řešení Policie ČR, zároveň je řešena kontrolním oddělením Národní sportovní agentury a 

Finančním úřadem pro hlavní město Prahu. 

4. V žádném případě, není pravda, že by závodníci klubu KSB Hodonín byli trestáni za činnost L.Steklé. 
Je zapotřebí uvést, že KSB Hodonín má ve svazu čtyři registrované závodníky, všichni se mohou 
zúčastňovat závodů pořádaných ČSR (např. MČR juniorů v prosinci 2022 v polském Tomaszowě – plně 
na náklady svazu). Dva závodníci KSB Hodonín (Steklý, Horká) jsou nadále aktivními členy 
reprezentačního družstva juniorů a na náklady svazu se účastní závodů Světového pohárů juniorů. 
 

5. Skutečností je, že do dnešního dne neobdržel KSB Hodonín v roce 2022 pro své čtyři závodníky  

prostředky na přípravu z dotace na talentovanou mládež, ovšem nikoliv z důvodu pomsty svazového 

vedení. Klubu KSB Hodonín v zastoupení L. Steklé (tedy statutárním orgánem klubu) byl na počátku 

roku 2022 zapůjčen pro potřeby výjezdů jejího syna a zároveň reprezentanta Lukáše Steklého 

automobil Toyota Proace (pořízený v roce 2021 z dotace NSA a vlastních zdrojů ČSR). který je plně 

v majetku ČSR.  Bohužel však ani po mnoha výzvách ze strany svazu paní L.Steklá automobil svazu 

nevrátila a tak byla advokátní kanceláří Pitra a Pýcha 22.listopadu t.r. zaslána  klubu Výzva k vydání 

motorového vozidla TOYOTA Proace Verso, SPZ 9AA4638.   Ovšem i následně L.Steklá,  vrácení vozu 

odmítla a tak se Předsednictvo svazu na svém jednání dne 20.12. t.r. rozhodlo podat žalobu na vydání 

věci.  Z důvodu těchto zcela jasných závazků KSB Hodonín vůči svazu rozhodlo Předsednictvo 

většinovým hlasováním, že do vyřešení této kauzy nebude do klubu posílat finanční prostředky. 

6. Není pravdou, že by závodník Lukáš Steklý splnil limity na účast na OH.  L.Steklý splnil pouze jeden 

tzv. měkký limit  pro účast na ZOH v mass startu a byl ISU, mezinárodní bruslařskou unií zařazen na  

místo šestého náhradníka pro start na této trati. Nejednalo se tedy o plnohodnotné splnění kritérií pro 

nominaci na ZOH.  Je třeba také uvést, že Lukáš se umisťuje na  předních pozicích ve Světovém poháru, 

ale juniorů. V posledních závodech v listopadu, resp. prosinci t.r. ve Finsku, na které jej vyslal svaz a 

také svaz vše plně financoval se Lukáš umístil v závodech na 1500 metrů na  21. a 18.místě, v závodech 

na 3000 metrů  5. a  8. místě  v závodech s hromadným startem  4. a  8. místě. Na MS juniorů 2022 

skončil  Lukáš na svých tratích na 14. a 11. místě. 

7.  Je třeba také uvést, že  Svaz pro sezonu 2022-2023 uzavřel se všemi reprezentanty na dlouhé i krátké 

dráze reprezentační smlouvy. V těchto smlouvách jsou ukotveny povinnosti svazu, ale také 



reprezentantů, neboť svaz za ně při svých akcích zodpovídá. Všichni reprezentanti, vč. mnohonásobné 

olympijské medailistky Martiny Sáblíkové tuto smlouvu podepsali bez výhrad. Lukáš Steklý měl ke 

smlouvě připomínky, vzhledem k tomu že zájem svazu je, aby jej mohli talentovaní závodníci 

reprezentovat, byli některé připomínky  zapracovány i do smlouvy. Dále je třeba uvést, že reprezentanti 

dostávají dle svých výsledků na vrcholných akcích příspěvky na přípravu a to prostřednictvím svých 

klubů. V případě Lukáše udělal svaz výjimku a připravil smlouvu, která  je napřímo mezi svazem a ním. 

Bohužel k dnešnímu dni (po mnoha písemných urgencích) Lukáš tuto smlouvu nepodepsal a ani na ni 

nereagoval. Jedná se o 80 tis Kč, což je v roce 2022 nejvyšší příspěvek v kategorii juniorů. 

8. Na závěr ještě vysvětlení k  reprezentační smlouvě a Etickému kodexu. Tento kodex je součástí 

smlouvy a v části V. Druhy trestu za porušení kodexu je uvedeno celkem šest různých trestů od písemné 

výtky až po vyloučení. Také je tam uvedena peněžitá pokuta od 5.000,- Kč až po 1.000.000,- Kč. Toto 

opatření je v praxi běžné a sportovní svazy se tak chrání před možnou újmou ze strany sportovců či 

členů realizačního týmu. Tvrzení, že by tedy svaz vyžadoval po Lukáši či jiném sportovci jeden milion 

korun je tedy účelové a je na úrovni tvrzení, že když Trestní řád umožňuje doživotí, tak jej můžete 

obdržet za krádež v obchodě. Navíc Valná hromada ČSR, která se konala 3.11.2022 ustavila Etickou 

komisi, která by o případných trestech rozhodovala. Složení této komise zvolila Valná hromada 

jednomyslně, tedy vč. L.Steklé. 

 

Marcela Bradová – předsedkyně svazu 

Jan Létal – místopředseda svazu 

Jiří Macháček – místopředseda svazu 

Pavel Kulma – člen předsednictva  

Matěj Krupka – člen předsednictva 

Jindřich Pařík – sekretář svazu 

 

 

 


